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Tomson Group Limited

湯臣集團有限公司

Property Development
and Investment
物業發展及投資

PVC Pipes, Shanghai
上海膠管廠

Ready-Mixed Concrete,
Shanghai

上海預拌混凝土廠

Tomson Shanghai Pudong
Golf Club
湯臣上海浦東
高爾夫球會

Hotel Inter-Continental
Pudong Shanghai
上海錦江湯臣
洲際大酒店

Tomson Riviera
湯臣一品

Tomson Golf Villas and Garden

湯臣高爾夫別墅及花園

Tomson Huting Garden
湯臣湖庭花園

Tomson Garden
湯臣豪園

Xingguo Garden
湯臣怡園

Tomson Business Centre
湯臣商務中心大廈

Tomson Financial Building
湯臣金融大廈

Tomson  International Trade Building

湯臣國際貿易大樓

Tomson Waigaoqiao Industrial Park

湯臣外高橋工業園區

Industries
工業

Hospitality and Leisure
Industry

款客及消閒業務
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Tomson Group Limited was established in late 1980’s and commenced its investment in the mainland China, in

particular Shanghai, in early 1990’s. Up till now, the principal operations of the Group remain situated in Pudong New

Area of Shanghai and comprise the following three main business lines:

• Property development and investment

• Hospitality and leisure industry

• Manufacturing industries in relation to property construction

Property development is the Group’s core business with an emphasis on high-end residential development. In addition

to Tomson Riviera, the key project of the Group along Huangpu River in Pudong, a new development project of over

hundred houses is under construction adjacent to Tomson Shanghai Pudong Golf Club of the Group and is planning to

be launched for sale in 2007.

湯臣集團有限公司於一九八零年代末期成立，並在一九九零年代初期開始進軍中國國內，尤以上海為主。

直至現在，本集團之主要經營業務仍然位處上海浦東新區，並包括下列三項主力業務：

‧ 物業發展及投資

‧ 款客及消閒業務

‧ 與地產建設工程有關之工業製造業務

物業發展乃本集團之核心業務，且特別著重高檔之住宅發展項目。除了位於浦東黃浦江畔之本集團重點項

目  ─  湯臣一品外，本集團正在旗下湯臣上海浦東高爾夫球會鄰近興建一項逾百座房屋之新項目，並計劃

於二零零七年內推出該項目作公開銷售。


